
Sprawozdanie ze spotkania trójek klasowych w dniu 28 września 2021 r. 

 

Na spotkaniu obecnych było 31 osób, bardzo dziękujemy wszystkim, którzy się pojawili. 

 

1. Na początku pojawiła się dyrekcja szkoły. Przywitała wszystkich, opowiedziała o modernizacjach przeprowadzonych w obu 

budynkach m.in.:  

Budynek nr 17 – nowa kuchnia z wyposażeniem, magazyny oraz stołówka. 

Budynek nr 49 – nowe ubikacje na 1-szym piętrze, sala sensoryczna. 

Dokładne informacje można znaleźć na stronie internetowej szkoły www.pspdobrodzien.edupage.org  

 

2. Wybór Prezydium Rady Rodziców – zdecydowano, iż pozostaje skład działający do tej pory, tj.: 

Tomasz Gocyła   - Przewodniczący 

Marcin Ciastko  - Zastępca Przewodniczącego 

Beata Tomaszewska -  Sekretarz 

Małgorzata Jerominek - Skarbnik 

Kamila Misza  - Członek 

 

3. Komitet rodzicielski – sugerowana składka na komitet rodzicielski w roku szkolnym 2020/2021 wynosi 40 zł za pierwsze 

dziecko, kolejne płaci 20 zł, a każde następne jest zwolnione ze składki.  

Składka jest dobrowolna, aby jednak móc sfinansować m.in.: imprezy szkolne, nagrody w konkursach,  urozmaicać proces 

nauczania naszych dzieci itd., potrzebujemy wsparcia wszystkich rodziców. Będziemy bardzo wdzięczni za uiszczenie wpłat do 15 

Listopada 2021. 

Płatności można dokonać u skarbników klasowych, jak również bezpośrednio na konto Rady Rodziców: 

  

odbiorca: Rada Rodziców przy Szkole Podstawowej w Dobrodzieniu 

nr konta: 45 1020 3668 0000 5802 0565 5032  

bank PKO Bank Polski  

tytuł wpłaty: komitet rodzicielski, imię i nazwisko dziecka/dzieci, klasa/klasy 

Za każdą wpłatę bardzo dziękujemy i zapewniamy, że zrobimy co w naszej mocy, by wszystkie pieniądze zostały przekazane 

dzieciom w postaci różnego rodzaju dofinansowania. 

 

4. Pomysły na rok szkolny 2021/2022: 

- wyklejanki np. na podstopniach schodów tabliczka mnożenia, daty historyczne, wzory itp. 

- przyjazd mobilnego planetarium 

- zaproszenie ciekawych osób – jedną z nich jest Linus Oyango, który jest przedstawicielem UNICEF pochodzącym z Kenii, który 

będzie w klasach 5-8 prowadził wykłady w języku angielskim, na temat kultury i motywacji. 

- finansowanie nagród na konkursy i zabawy 

- lodowóz 



- przygotowanie miejsc na tzw. Warzywniak, w którym każda klasa miałaby swoje miejsce na posadzenie i doglądanie warzyw i 

roślin. W przypadku budynku nr 17 powinien być to ogrodzony teren. 

- przygotowanie kącika relaksu dla dzieci w budynku nr 49 

- założenie adresu e-mail rady rodziców 

- organizacja spotkań z psychologami, pedagogami w temacie emocji, radzenia sobie w trudnych sytuacjach itd. 

- przygotowanie skrzynek, do których będzie można wrzucać anonimowo pomysły, wnioski, skargi, spostrzeżenia dotyczące 

funkcjonowania szkoły, nauczycieli, rady rodziców itp.  

 

5. Wjazd na teren szkoły przy budynku 49 – w związku z narastającą ilością skrajnie niebezpiecznych sytuacji z udziałem 

najmłodszych, spowodowanych notorycznym łamaniem zakazu wjazdu na teren szkoły, do której uczęszczają dzieci klas 1-4, 

informujemy, iż w sprawę została zaangażowana policja. Osoby łamiące zakaz wjazdu, świadomie powodując zagrożenie dla 

naszych pociech, mogą liczyć się ze stanowczą reakcją funkcjonariuszy czyt. mandatami.  

Omawiając ten temat zostało zaproponowanych kilka rozwiązań: 

- montaż szlabanu umożliwiającego wjazd jedynie uprawnionym – konieczne jest pozyskanie informacji na temat kosztów 

realizacji, ewentualnej możliwości pozyskania dotacji z UE.  

- osoba, która byłaby odpowiedzialna za uniemożliwienie wjazdu na teren szkoły osobom nieuprawnionym – konsultacja z 

dyrekcją szkoły 

- zmiana wyglądu i zagospodarowanie terenu szkolnego w sposób jednoznacznie świadczący o tym, że jest to miejsce służące 

dzieciom – temat do omówienia z dyrekcją oraz burmistrzem 

- przebudowa terenu przed budynkiem szkoły , zmieniając trawnik w miejsca parkingowe - temat do omówienia z dyrekcją oraz 

burmistrzem 

 

6. Pytania, które padły na spotkaniu ze strony rodziców: 

- Czy mogą się odbywać na terenie szkoły imprezy okolicznościowe takie jak: Mikołaj, bal przebierańców, kiermasz świąteczny 

itp., jakie są warunki realizacji tego typu atrakcji?  

 Odp. Pytanie zostanie przekierowane do Dyrekcji, a odpowiedź jaką otrzymamy udostępnimy na grupie trójek na whats 

app 

- Czy istnieje możliwość przygotowania ulotki informacyjnej dla rodziców? 

 Odp. Istnieje możliwość przygotowania takiej ulotki, Postaramy się to zrobić w możliwie najkrótszym czasie. Przekażemy 

wychowawcom, z prośbą o podanie ich rodzicom za pośrednictwem dzieci.  

- Czy wychowawcy mogą porozmawiać z dziećmi, uczulić nasze je by, z jakimikolwiek problemami zgłaszali się do nich? Sprawy 

mogą dotyczyć sytuacji w szkole, z innymi nauczycielami, uczniami itp.,  

- Czy wychowawcy mogą gromadzić informacje i przekazywać je dzieciom? 

 Odp. Przekażemy to dyrekcji zapytamy o ewentualną formę i możliwości i poprosimy by porozmawiali z 

wychowawcami. 

 

7. Trudności z nauczycielami – podniesiony został temat lekcji WF-u. Spłynęły do nas informacje, iż dzieci proszą rodziców aby 

zwolnić je z konieczności uczestniczenia w lekcjach wychowania fizycznego. Sprawa została skonsultowana z rodzicami różnych 

klas. Kolejnym krokiem, będzie rozmowa z dyrekcją. Poinformujemy Was o efektach na grupie trójek  gdy tylko będzie to 

możliwe.  

8. Temat pasemek, makijażu i ubioru dzieci. Zdaniem większości rodziców to oni sami decydują na co pozwalają swoim dzieciom. 

Ogólnie przyjętą zaś zasadą jest to aby strój, makijaż fryzura były adekwatne do sytuacji. To od nas rodziców zależy czy postawa 

oraz wygląd naszych dzieci będzie wyrazem szacunku do instytucji jaką jest szkoła. 


